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Книга предлагает новый опыт систематизации существующих
знаний в данной сфере творчества, в ней впервые рассматривается
проблема формирования социально-психологической атмосферы
праздничного общения на сценарном уровне, подробно анализиру-
ются виды сценарно-режиссерского хода и т. д. В основу книги легли
труды Д. М. Генкина, Э. В. Вершковского, Д. Н. Аля, А. Д. Силина,
И. Г. Шароева, А. И. Чечётина и др. В пособии содержатся многочис-
ленные примеры сценарного творчества.

Пособие предназначено для студентов вузов культуры и искусств,
изучающих дисциплину «Сценарное мастерство» в рамках учебного
плана по специальности «Режиссура театрализованных представле-
ний и праздников», а также студентам и педагогам театральных на-
правлений.

УДК 791.6
ББК 85.34

А 65 Andreychuk N. M. Basics of professional skills of the
scriptwriter of mass holidays : textbook / N. M. Andreychuk. —
6th edition, ster. — Saint Petersburg : Lan : The Planet of Music,
2021. — 232 pages. — Text : direct.

This book offers a new attempt of systematization the existing
knowledge in this sphere of creativity, for the first time it considers the
problem of forming a social and psychological atmosphere of festive
communication at the scenario level, the types of scenario-direction
progress are analyzed in detail, etc. The book is based on the works by
D. M. Genkin, E. V. Vershkovsky, D. N. Al’, A. D. Silin, I. G. Sharoev,
A. I. Chechiotin and others. The textbook contains numerous examples
of scenario art.

The textbook is intended for students of arts and culture high schools
that study the discipline “Scenario” in the curriculum on the speciality
“Directing theatrical performances and celebrations”, as well as stu-
dents and teachers of theatrical branches.
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